

## TESTIMONIAL

## شهادات كفاءة

1	<p>25 September 2013 -CEO of an ICT company, Bahrain "Due to the Forensic data evidences provided by CCS/Raman, the company could raise additional invoices for over million Bahraini Dinars which were not billed/ short billed. The money which went inside drain was brought back by CCS, where two other firms earlier went back as they could not retrieve computer Peach Tree data of 10 years"</p>	<p>25 سبتمبر 2013 – الرئيس التنفيذي لشركة ICT، البحرين "بفضل أدلة البيانات القانونية التي أثبتتها وقدمها كرامان، تمكنت الشركة من تقديم فواتير إضافية بقيمة أكثر من مليون دينار بحريني لم يتم إصدار فواتير بها / أصدرت فواتير مخفضة. المبالغ التي ذهبت هباء في مياه المصارف تمكنت CCS من استعادتها، بينما لم تتمكن شركتان آخرتان من استعادة بيانات تطبيق شجرة الخوخ الإلكتروني لمدة 10 سنوات"</p>
2	<p>20 December 2008 – CMD of a major automobile dealer "Raman/CCS conducted a Market and Financial Feasibility study for a major new industrial project. The quality of Risk Analysis by CCS related to the project was well appreciated by the promoters and the project was stalled with full payment of CCS fee for good efforts.</p>	<p>20 ديسمبر 2008 – الرئيس والمدير الإداري لمؤسسة تجارة سيارات كبرى "رامان / CCS قامت بعقد دراسة جدوى سوقية ومالية لمشروع صناعي كبير جديد. جودة تحليل المخاطر المقدم بواسطة CCS ذات الصلة بالمشروع امتن لها كثيرا المروجين للمشروع وتوقف المشروع بمدفوعات كاملة لرسوم CCS للمجهودات الجيدة.</p>
3	<p>20<sup>th</sup> November 2007 – Managing Partner of a Big Four Audit Firm, Bahrain" Raman was instrumental in setting up the Bahrain Chapter of the ICAI. Through my long association with Raman, I have found him be a person of impeccable good personal character and highest professional integrity and standing"</p>	<p>20 نوفمبر 2007 – الشريك الإداري لشركة التدقيق بيغ فور، البحرين "رامان كان فاعال جدا في تأسيس معهد ICAI – فرع البحرين. على مدى عالقتي الطويلة مع رامان، شهدته شخصا مسؤوال ذي شخصية جيدة ويتمتع بأعلى درجات النزاهة المهنية."</p>
4	<p>1<sup>st</sup> October 2003- General Manager Finance of a leading industry" Raman was hired for a special professional assignment in the Internal Audit Department and his professional approach and timely completion have added value to our company operations and have been the basis for various decision making"</p>	<p>1 أكتوبر 2003 – المدير العام بمالية صناعة رائدة "أسندنا على رامان عمال مهنية خاصا في قسم التدقيق الحسابي الداخلي ومنهجه المهني وإنجازه المهام في موعدها أضاف لعمليات شركتنا قيمة وكان أساسا اتخاذ عدة قرارات"</p>
5	<p>6<sup>th</sup> October 2002 – General Manager Administration of a leading industry" Raman conducted a Due Diligence study and other financial evaluation consultancy services for our major projects and his analysis and professional report delivered greatly helped the outcome of the project.</p>	<p>6 أكتوبر 2002 – المدير العام لإدارة صناعة رائدة "عقد رامان دراسة العناية الواجبة وقدم خدمات أخرى استشارية للتقييم المالي لمشاريعنا الكبرى وجاء تقريره المهني وتحليله مهنيا بشكل كبير وساعد ذلك في نتائج المشروع.</p>

## TESTIMONIAL

## شهادات كفاءة

6	<p><b>20 March 1998- Acting GM Finance of a leading industry " Raman worked in the company nearly 11 years and demonstrated outstanding abilities in the Internal Auditing, Raman has great potential, intelligent, industrious and so well liked by all . He did his work with no supervision and can be relied to deliver the finished product at all times. During his stewardship, Internal Audit gained more prominence by conducting systems and procedures reviews, assessing risk and achieving cost savings through his financial, operational and investigation audits. Raman has successfully trained three Bahraini employees for senior audit positions and also compiled a detailed Internal Audit Manual as per the Institute of Internal Auditors, USA standards for future guidance"</b></p>	<p><b>20 مارس 1998 – القائم بأعمال المدير العام بمالية صناعة رائدة "عمل رامن في الشركة ما يقرب من 11 عاما وأثبت إمكانياته الكبيرة في التدقيق الحسابي الداخلي، رامن لديه إمكانيات كبيرة، ذكي، مثابر ومحبوب أيضا من الجميع. قام بعمله بدون إشراف ويمكن الاعتماد عليه لتقديم المنتج النهائي في جميع الأوقات. أثناء فترة إندابه، اكتسب التدقيق الداخلي أهمية أكبر بأنظمة وإجراءات المراجعة المطبقة، تقييم المخاطر وتوفير التكلفة التحقيق من خلال عمليات مراجعته المالية، التشغيلية والتحقيقات. نجح رامن في تدريب ثلاثة موظفين بحرينيين لمناصب تدقيق عليا وعقد أيضا تدقيقا حسابيا داخليا يدويا وفقا لمعايير معهد المدققين الداخليين، الولايات المتحدة الأمريكية لإرشاد المستقبلي"</b></p>
7	<p><b>8 September 1987- Managing Director, The Hindustan Construction Co Ltd., Mumbai, India " KK Raman, Senior Manager Audit was found quite hard working, sincere and obedient. He was also assigned the Head of Scrap Disposal Task Force and he did a good job in this assignment also".</b></p>	<p><b>8 سبتمبر 1987، المدير الإداري شركة هيندوستانكونستركشن ليمتد، مومباي – الهند "ك ك رامن، مدير أول التدقيق، وُجد هادنا ومجدا في عمله، مخلصا ومطوعا. وأسند إليه أيضا مهمة التخلص من القصاصات عديمة القيمة وقد قام بعمل جيد في هذه المهمة أيضا.</b></p>
8	<p><b>1 June 1983- President, Schrader Scovill Duncan Ltd., Mumbai, India" KK Raman heading the Internal Audit studied systems, procedures and controls of our factory in Mulund, Kolahpur and our subsidiary at Tarapur. We have found his analyses and recommendations very useful. We are pleased with his commitment and enthusiasm and particularly with his high quality analysis resulting in our having been able collect some long overdue payments from our customers"</b></p>	<p><b>1 يونيو 1983 – الرئيس، شاردرسوفيلدونكان ليمتد، مومباي – الهند "ك ك رامن ترأس التدقيق الداخلي ودرس الأنظمة، الإجراءات والضوابط المطبقة في مصنعنا في مولوند، كوالهپور وشركتنا التباعة في تارابور. وجدنا تحليله وتوصياته مجدبة جدا. سعنا بالتزامه وحماسه وبالأخص الجودة العالية لعملية التحليلي الذي نتج عنه القدرة على تحصيل مدفوعات متأخرة لوقت طويل من عمالنا"</b></p>